

Title (en)

FOOTWEAR WITH AEROPNEUMATIC SOLE.

Title (de)

SCHUHWERK MIT PNEUMATISCHEN SOHLEN.

Title (fr)

ARTICLE CHAUSSANT A SEMELLE AEROPNEUMATIQUE.

Publication

**EP 0261192 A1 19880330 (FR)**

Application

**EP 87902112 A 19870331**

Priority

- FR 8604692 A 19860402
- FR 8701833 A 19870213

Abstract (en)

[origin: WO8705784A1] The footwear with aeropneumatic sole is characterized in that it is comprised of a wear sole (3) which is cambered outwardly and intended to come into contact with the ground and co-operating with an interleaved sole (4) defining a pneumatic pocket (6) at the metatarsus of the user, said pneumatic pocket (6) forming the aeration and damping means and the interleaved sole (4) comprising, at the pocket, perforations (7) forming the discharge channels and orifices of which the size and the position are so selected as to provide for a sufficient damping and aeration of the foot.

Abstract (fr)

Cet article chaussant est caractérisé en ce qu'il est constitué par une semelle d'usure (3) bombée vers l'extérieur destinée à venir en contact avec le sol et coopérant avec une semelle intercalaire (4) pour définir une poche pneumatique (6) au niveau de l'avant-pied de l'utilisateur, cette poche pneumatique (6) constituant le moyen d'aération et d'amortissement et la semelle intercalaire (4) comportant, au niveau de la poche, des perforations (7) constituant les canaux et les orifices de refoulement et dont la taille et la position sont choisies de manière à garantir un amortissement suffisant tout en assurant une aération satisfaisante du pied de l'utilisateur.

IPC 1-7

**A43B 7/06; A43B 13/20**

IPC 8 full level

**A43B 7/06** (2006.01); **A43B 13/20** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A43B 7/081** (2013.01); **A43B 13/203** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8705784A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8705784 A1 19871008**; AU 7167887 A 19871020; EP 0261192 A1 19880330

DOCDB simple family (application)

**FR 8700101 W 19870331**; AU 7167887 A 19870331; EP 87902112 A 19870331